



## ADDENDUM 1

### CHANGES

#### SI03 OPTIONAL SITE VISIT AND BIDDERS' CONFERENCE (OPTIONAL)

1. There will be a site visit on **July 20, 2023 at 10:00 a.m.** Interested bidders are to meet at: Canadian Food Inspection Agency (CFIA), Emerson-Noyes Point of Entry, Emerson, MB.

**We are asking all interested bidders to confirm their attendance and provide the names of individuals attending the site visit. Please do so by email to the Contracting Authority (Ashley.Bennett@inspection.gc.ca) prior to the site visit date. Please limit the number of people to 1 or 2 persons per firm.**

2. The site visit for this project is OPTIONAL.
3. Safety Attire: In order to be guaranteed access to the site visit all persons should have the proper personal protection equipment (safety glasses, footwear, vests and hard hats etc.). Contractor`s personnel/individuals who do not have the proper safety attire may be denied access to the site.

#### 4. BIDDERS CONFERENCE (OPTIONAL)

A bidders' conference will be held on **July 27, 2023 at 10:00 a.m.** through MS Teams and invite will be sent to all potential bidders. The scope of the requirement outlined in the bid solicitation will be reviewed during the conference and questions will be answered. It is recommended that bidders who intend to submit a bid attend or send a representative.

Bidders are requested to communicate with the Contracting Authority before the conference to confirm attendance. Bidders should provide, in writing, to the Contracting Authority, the name(s) of the person(s) who will be attending and a list of issues they wish to table.

Any clarifications or changes to the bid solicitation resulting from the bidders' conference will be included as an amendment to the bid solicitation. Bidders who do not attend will not be precluded from submitting a bid.

**ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE ABOVE ITT REMAIN UNCHANGED.**



## ADDENDA NO 1

### CHANGEMENTS

#### IP03 VISITE OPTIONNELLE DES LIEUX ET CONFÉRENCE DES SOUMISSIONNAIRES (FACULTATIVE)

1. Il y aura une visite des lieux **le 20 juillet 2023 à 10 heure**. Les soumissionnaires intéressés devront se présenter à Agence canadienne d'inspection des aliments (ACIA), Point d'entrée emerson-noyes, Emerson, Manitoba

**Nous demandons aux soumissionnaires intéressés de confirmer leur participation et de fournir le nom des personnes qui assisteront à la visite des lieux. Veuillez confirmer votre présence par courriel à l'autorité contractante [\[Ashley.Bennett@inspection.gc.ca\]](mailto:Ashley.Bennett@inspection.gc.ca) avant la date de la visite. Veuillez limiter le nombre de personnes à 1 ou 2 personnes par entreprise.**

2. La visite des lieux est OPTIONNELLE pour ce projet.
3. Équipement de sécurité : Afin d'avoir accès au site toute personne devrait porter l'équipement de protection personnel approprié (lunettes de sécurité, chaussures de sécurité, veste, casque de chantier, etc.). Le personnel de l'entrepreneur et toute personne non munis des équipements de sécurité requis pourraient se voir refuser l'accès au site.

#### 4. CONFÉRENCE DES SOUMISSIONNAIRES (FACULTATIVE)

Une conférence des soumissionnaires sera organisée **le 27 juillet 2023 à 10 heure** sur MS Teams et une invitation sera envoyée à tous les soumissionnaires potentiels. Au cours de cette conférence, on se penchera sur l'étendue des besoins décrits dans l'appel d'offres et on répondra aux questions. On recommande aux soumissionnaires qui ont l'intention de présenter une offre d'y assister ou d'y envoyer un représentant.

Les soumissionnaires sont priés de communiquer avec l'autorité contractante avant la conférence pour confirmer leur présence. Les soumissionnaires doivent fournir à l'autorité contractante, par écrit, le nom de la ou des personnes qui assisteront à la conférence ainsi qu'une liste des questions qu'ils souhaitent aborder.

Tout éclaircissement ou changement de l'appel d'offres résultant de la conférence des soumissionnaires sera inclus dans une modification de l'appel d'offres. Il n'est pas obligatoire d'assister à la conférence pour présenter une soumission.

**LES AUTRES MODALITÉS DE L'ADO CI-DESSUS SONT INCHANGÉES.**